
W imieniu mieszkahc6w ul. Lubnej, kt6zy zwr6cili siq zprosbq o wsparcie ich dziahrt o *y*or"ii" czq*ci chodnika okoto 80mb po prawej stronie w kierunku ut. wieisxiei od ut. ptowieckiej 4A48 do Lubnej 6a uprzejmie prosz? o ,orr)"o"rie obecnierearizowanego zadania zwiqzaneg'o z ouaiwq chodnika po rewej stronieul. t_ubnej.

ProSba mieszkahc6w ut. t-ubnejjest bardzo zasadna, poniewaZ na tejczgsci chodnika o kt6ry proszq nie ma wcale utwardzonego chodnika.Dzieci uczqszczaiqcy a1 sz.foU i mi""rii,i"y chodzq po ziemi-gruncie,gdzie nie ma 2adnych.ptytek chodni*owyih.-'szczegotnie jest to uciq2tiwe
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deszczu i zimq gdzie 6nies utrudnia 
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Szanowny panie prezydencie sadzq, 2e,nie bgdzie to pzeszkodEdla bud2etu miasta by zrealizowa, g0 ;b chodnika gdzie obecniejest firma, kt6ra wykonuje pnebudo*g inoarii" ul. Lubnej jeszczepny jej obecnej reatiz-acji tym bardziej, Ze zaAanie to jest ujgte wtegorocznym ptan ie fi n ansowy m i asti' Wtoctawek. pozwol i tor6wnie2 na zamkniqcie catoilci tematu ul. t-ubne1 by nie wraca| do jejremontu w najbliZszych tatach.

Liczg na pozytywne rozpatrzenie proSby mieszkanc6w.
W zalqczeniu pismo mieszkahcdw w tej sprawie i zdjqcia obrazujqcestan chodnika do wykonania.
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Szanowny pan

Marek Wojtkowski
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Biuro Rady Miasta

, Mieszkaicy czgSci ulicy ul. Lubnej I prawa strona/ w kierunKu
. ul. wiejskiej zwracamy sig z uprzejmq prosbq o pomoc w zrearizowaniu czqsci

chodnika od ur. plowieckiel do chocia26y Lubnej 6 a prawa strona patrzqc w
kierunku ul. wiejskiej. obecnie wykonywany jest chodnik po rewej sironie i

dowiedzieliSmy siq, 2e po naszej stronie nie bgdzie wykonywany i my nie mamy
chodnika wcare. prosimy o wstawienie sig za nas i pomoc by Uizqd Miasta poryst.t i
o nas tez.
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